
 
   

 
 
 
 
 

 

Svar på politikerspørgsmål vedr. cyklisme i KK 
 

Kære Emil Moselund  

 

Tak for din henvendelse d. 7. december 2023, hvor du har stillet 

spørgsmål til Beskæftigelses- og Integrationsforvaltningen vedr. antal-

let af ansatte, der cykler til og fra arbejde og erfaringer med cykelkam-

pagner i BIF. 

 

Spørgsmål 

1. Har vi nogle tal på, hvor mange der cykler til og fra arbejde i BIF 
eller generelt i KK?  

2. Har vi nogen viden om noget der allerede er sat i værk, alla det 
som han beskriver i sin mail, de gerne vil påbegynde? 

Beskæftigelses- og Integrationsforvaltningens svar  

Ad 1:  

Forvaltningen har ikke de efterspurgte data over antallet af ansatte i BIF 

eller KK, som cykler til og fra arbejde. Dog kan forvaltningen oplyse, at 

der på tværs af forvaltningens arbejdspladser generelt er få parkerings-

muligheder, og mange ansatte derfor benytter andre transportmulig-

heder end bil.   

 

Ad 2: Svar 

Forvaltningens besvarelse tager udgangspunkt i erfaringer med at del-

tage i Cyklistforbundets kampagne ”Vi cykler til arbejde”.   

 

I løbet af de seneste år har flere centre i forvaltningen deltaget i Cykel-

forbundets kampagne ”Vi cykler til arbejde”. Nogle centre deltager 

hvert år i kampagnen. Erfaringen fra centrene er, at 20-33% af ansatte 

har deltaget i kampagnen.  

 

Med venlig hilsen 

 

Henrik Lund 

Administrerende direktør 
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